

A close-up photograph of a butterfly with vibrant orange wings and black markings, perched on a branch with small, delicate pink and white flowers. The background is softly blurred, showing more greenery and flowers.

Welcome to the Network Church

歡迎來到網絡教會

Photo Taken: Cloe Jaiswal

Pray for one another
互相代求



James 雅各書 5, 16

Therefore confess your sins to each other and pray for each other that you may be healed. The prayer of a righteous man is powerful and effective.

所以你們要彼此認罪，互相代求，使你們可以得醫治。義人祈禱所發的力量是大有功效的。

Philemon 腓利門書 1, 4-6 *In all my prayers for all of you, I always pray with joy; because of your partnership in the gospel from the first day until now, being confident of this, that he that began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus.*

我禱告的時候提到你，常為你感謝我的神；因聽說你的愛心並你向主耶穌和眾聖徒的信心（或作：因聽說你向主耶穌和眾聖徒有愛心有信心）。願你與人所同有的信心顯出功效，使人知道你們各樣善事都是為基督做的。

Col 歌羅西書 1, 9-10 ... *Since the day we heard about you we have not stopped praying for you and asking God to fill you with the knowledge of his will, through all spiritual wisdom and understanding. And we pray this, that you may live a life worthy of the Lord and may please him in every way.*

因此，我們自從聽見的日子，也就為你們不住的禱告祈求，願你們在一切屬靈的智慧悟性上，滿心知道神的旨意；好叫你們行事為人對得起主，凡事蒙他喜悅，在一切善事上結果子，漸漸的多知道神；

2 Thess 帖撒羅尼迦後書 1, 3 *We ought always to thank God for you brothers, because your faith is growing more and more, and the love everyone of you has for each other is increasing.*

弟兄們，我們該為你們常常感謝神，這本是合宜的；因你們的信心格外增長，並且你們眾人彼此相愛的心也都充足。

Eph 以弗所書 6, 19 *Pray for me that whenever I open my mouth, words may be given me that I may fearlessly make known the mystery of the gospel.*

也為我祈求，使我得著口才，能以放膽開口講明福音的奧祕，